
Nový Zéland: Lékařka zjistila, že vláda věděla
o vedlejších účincích genových injekcí ještě
předtím, než se začaly podávat (video)
- CZ24 News | 29. února 2024

NOVÝ ZÉLAND: Je až neuvěřitelné, kolik lidí brání vlády, jejichž cílem bylo zlikvidovat
ekonomiky zaváděním nesmyslných restrikcí, otestovat reakce společnosti a
manipulovatelnost mas a nakonec i jejich důvěřivost a oddanost ve vztahu ke státu a
korporátním médiím.

Dlouhodobé analýzy z různých zemí – zejména Evropy – mne již před Covidem dovedly k závěru, že
se něco chystá a záhy bylo jasné i to, že vlády byly ve všech ohledech instruovány. Něco zřejmě
věděly předem, něco až v průběhu času.

Jisté je, že nikde nedovolili vládnout těm politikům či stranám, u nichž nebyla jistota, že by se do
celého podvodu zapojily. Proto několik evropských vlád padlo v letech 2018 – 19. Musely být
vyměněny za oddané loutky.

Novozélandská lékařka, která již dlouho bojuje za pravdu stran restrikcí i genových injekcí, se nyní
snažila zjistit, zda novozélandská vláda věděla, že výčet vedlejších účinků genových injekcí je
rozsáhlý a to až tak, že by tyto přípravky neměly být klasifikovány jako „bezpečné a účinné.“

Její následné zjištění zřejmě udivilo mnoho „oddaně věřících.“

Dokumenty, které chtěla společnost Pfizer držet pod zámkem po dobu 75 let, ukázaly, že existuje
devět listů formátu A4 s vedlejšími účinky injekce proti Covidu. Doktorka Lily Nightingaleová chtěla
vědět, co o tom ví novozélandská vláda, a v březnu 2022 podala žádost o takzvaný OIA (Open
Government Act).

Vláda tvrdila, že vakcína proti Covidu je „bezpečná a účinná.“  Nightingalová chtěla vědět, kdy vláda
obdržela informace o vedlejších účincích a zda tyto informace měla před zavedením očkování.

Byla si vědoma vedlejších účinků, když se očkování stalo povinným pro různé profesní skupiny?

Nightingale byla šokována odpovědí, kterou dostala. Rozhodně jí však nic neusnadňovali. Bylo jí
řečeno, že otázky, které poslala, již byly zodpovězeny.

Prostřednictvím řady odkazů nakonec získala přístup k předchozím žádostem úřadu OIA v této
oblasti.

K čemu to vedlo? Ještě předtím, než byla podána jediná dávka, vláda věděla o všech vedlejších
účincích, které jsou uvedeny na devíti listech A4.

„To není nic menšího než ohromující,“ řekla Nightingaleové vůdkyně novozélandské Loajální strany
Liz Gunnová.

„Byla jsem ohromena,“ odpověděla lékařka. „Nenazvala bych devět stránek vedlejších účinků
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‚bezpečnými a účinnými‘.“

Vláda tedy předem věděla, že vakcína proti Covidu povede k mnoha případům závažných vedlejších
účinků, ale přesto ji zavedla.
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